
闽东电机YL100L- 4

产品名称 闽东电机YL100L- 4

公司名称 上海奋达电机制造有限公司温岭分公司

价格 450.00/台

规格参数 品牌:宏翼
型号:yl100l-4
额定功率:3.0（w）

公司地址 浙江温岭市浙江省温岭市大溪镇潘郎田洋季工业
区一区001号

联系电话 086 0576 81617888

产品详情

上海奋达电机是电机制造和销售的专业企业。公司拥有两大品牌——“万兴”和“奋达”。企业奉行科
技为上、质量第一的宗旨，建立了集研究、设计和开发于一体的技术中心，具有实力雄厚的技术研发队
伍。并具有迅速的售前、售后技术支持和服务能力。

      奋达电机倾力打造卓越品牌，全员有责。全过程控制的质量管理体系ls09001为保证产品质
量的稳定奠定了坚实的基础。

      奋达致力于创建独特的企业文化，不断进步是追求发展的前提，对员工不断培训是企业的工
作项目。自我超越的核心理念深入人心，与时俱进是企业不断提升的保证。

      奋达电机在十多年来的发展中构筑了以客户为中心的营销体系。产品遍销全国并出口欧洲、
美洲及东南亚，建立了良好的市场形象。奋达电机主导产品：y系列三相异步电动机、ys系列三相异步电
动机、y2系列三相异步电动机、单相异步电动机、yld、yd单三相双速异步电动机、y系列(ip44)三相异步
电动机、yct系列电磁调速异步电动机。

     
奋达电机承接或合作开发各类特殊要求的电机。奋达电机诚挚欢迎国内外嘉宾光临指导，共创辉煌。

       shanghai fenda company specializes in design, manufacture and sales of electrical motor, we have
two famous brands：“wanxing”and“fengda”with research, design and development technology center. in
addition, the technology research & development team of our firm are powerful enough to lend technology support
and provide service before and after sales.

       we make every effort in creating quality brand with the effort of every staff in our company. besides,
iso9001 control system lays a solid foundation for product quality.



       we also exerts ourselves to formulate unique corporate culture, making progress is the precondition of
development of our enterprise. continuous training for our staff is one of the most significant assignments for us to
achieve. improving ourselves constantly makes sure the development of the enterprise.

       fenda has formed a marketing system based on customer-centered concept over the past 10 years. our
products are sold around the whole country of china; furthermore, we also target the european, american and
southeast asian market, which win perfect market image. our main products are as following：y three-phase
asynchronous motor，ys three-phase asynchronous motor，y2 three-phase asynchronous motor，single-phase
asynchronous motor，yld、yd asynchronous motor，y series three-phase induction motors，yct series
electromagnetic speed regulating asynchronous motors etc.

       fenda is ready to produce various kinds of customized motors.  all customers from domestic and
abroad will be highly appreciated and we are always waiting for you to create a brilliant future together!

上海奋达电机制造有限公司（温岭分公司）

shanghai fenda electrical motor manufacturing co., ltd（wenling  branch）

地址（add）：台州温岭市大溪工业区

daxi industrial district,wenling,taizhou

电话（tel）：0576-81617888   0576-86378489  

手机（mbl）：15167642864     13505860363

"闽东电机YL100L- 4"的额定电压为220（V），额定功率是3.0（W），型号为YL100L-4，额定电流是18.6（
A），产品类型为单相异步电动机，品牌是宏翼，产品认证为CCC，效率是77（%），额定转速为1440（
rpm）
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